

**香港家庭福利會
家事調解服務收費**

標準收費

每方每小時港幣\$1,000

- 單獨面談及共同面談的收費均以個別單位計算；
- 每方須按收費標準負責繳付自己單獨及共同面談的費用；
- 各方須於當天面談結束時繳付當天之所有調解費用。

有需要人士可申請資助，獲資助人士收費參考：

(申請人士資產上限：港幣\$3,000,000 (可豁免一個自住物業價值))

每月收入 (以個人入息計算) Individual Monthly Income	調解費 Mediation Fee 以個人單位計算及支付 <u>Calculation & Payment On Individual Basis</u>
\$0-\$10,000 及綜援人士 & CSSA recipients	免費 Free of Charge
\$10,001 - \$20,000	每小時 \$50 \$50 per hour
\$20,001-\$100,000	每小時收費：每方月入之 1 % Hourly rate : 1 % of individual party's monthly income
\$100,001 及以上 and above	每小時 \$1,000 \$1,000 per hour

草擬調解協議書費用：

- 首份草擬：每方須繳付兩小時之費用
- 之後每份修訂草擬每方須繳付半小時之費用。

備註

1. 申請資助人士須填寫申請表格及提交入息證明，經批核後才可開始減費。未能提交入息證明人士須繳交標準收費，任何已繳交之費用一概不獲退回。
2. 就批核資助收費之申請，本會有最終決定權。
3. **法律援助個案**之收費以「標準收費」每方每小時\$1,000 計算。如另一方為沒有法律援助，另一方之收費將按照「標準收費」計算，如有需要可申請資助。
4. 收費若不足 1 小時，以每 15 分鐘計。
5. 此收費生效日期：2018 年 12 月 1 日。

Hong Kong Family Welfare Society
Fee-charging Scale of Family Mediation Service

Standard Rate

HK\$1,000 per hour per person.

- Individual and joint interviews fees are calculated on individual basis;
- Both parties are required to pay the individual and joint interviews on individual basis according to the hourly rate;
- Payment of mediation fee to be made at the end of each interview.

Fee Remission Scale

(Asset Limit for applicant: HK\$3,000,000 (may exclude one property for self-living))

每月收入 (以個人入息計算) Individual Monthly Income	調解費 Mediation Fee 以個人單位計算及支付 <u>Calculation & Payment On Individual Basis</u>
\$0-\$10,000 及綜援人士 & CSSA recipients	免費 Free of Charge
\$10,001 - \$20,000	每小時 \$50 \$50 per hour
\$20,001-\$100,000	每小時收費：每方月入之 1 % Hourly rate : 1 % of individual party's monthly income
\$100,001 及以上 and above	每小時 \$1,000 \$1,000 per hour

Fees for Drafting Mediation Agreement

- The first draft will charge each party for 2 hours of service
- The subsequent revised draft will charge each party for half hour of service for each revised version.

Remarks

1. Submission of application form and income proof is required for applying fee remission. Standard rate will be charged **UNTIL** the required income proof is provided and fees paid are non-refundable.
2. The Society has the final discretion on the application for fee remission.
3. Legally-aided person is charged according to Standard Rate of HK\$1,000 per hour per person. The other Party who is not legally-aided may apply for Fee Remission if need arisen.
4. Fees are charged according to a quarterly basis.
5. Effective date of fee-charging scale: 1st December, 2018.